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Beter leven kip 

 

Ik ben Patrick van den Hurk, samen met mijn vrouw Elvera hebben wij een vleeskuikenhouderij in 

Biezenmortel en spreek ik in namens een groep van vleeskuikenhouders in Brabant. Evenals een 

groot deel van mijn collega’s in Brabant willen wij omschakelen naar 1 ster beter leven kip van de 

Dierenbescherming. Een aantal van u zijn ook bij mij op bedrijfsbezoek geweest en aan hen 

hebben we de problematiek op het gebied van BRABANTSE-regelgeving inzake omschakelen 

uitgelegd. Het concept heeft voordelen voor dierenwelzijn, diergezondheid, het beter sluiten van 

kringlopen, het beperken van vervoerswegingen en het produceren voor de binnenlandse markt. 

En als het in Brabant bij pluimveehouders aanslaat, betekent het ook nog eens veel minder dieren 

in onze provincie.  In mijn situatie en die is vergelijkbaar met andere vleespluimveehouders, ga ik 

ongeveer met de helft terug in het aantal dieren van 180.000 naar ongeveer 90.000 kippen.   

De supermarkten willen voor 1 januari 2023 omschakelen naar het beter leven concept. Wij willen 

graag meedoen, hebben daarvoor ook al contracten getekend, echter om daadwerkelijk te mogen 

leveren, moeten wij een uitloop realiseren aan onze stallen.  

Waarin in de meeste provincies een simpele bouwvergunning volstaat moeten wij voldoen aan 

extra provinciale regels. Het gaat om stalderen, de BZV en achtergrondbelasting van geur. Onzes 

inziens zijn deze extra regels overbodig omdat de ontwikkeling die we voorstaan; tot veel minder 

dieren leidt, minder emissies uitgestoten worden, en het voor het dierenwelzijn beter is. Voor veel 

vleeskuikenhouders zijn deze eisen niet haalbaar en daarnaast leiden de eisen tot langere en 

duurdere procedures (advies- en legeskosten)(en het risico om de boot te missen) . We vinden 

daarom dat er een uitzondering in de omgevingsverordening gemaakt moet worden en dat de 

genoemde eisen niet moeten gelden voor de uitloop van onze kippen.  

Daarnaast loopt een deel van de vleeskuikenhouders ook aan tegen bouwblokbeperkingen. De 

grootte van het bouwblok is in de meeste gevallen niet het probleem. Er staan echter vaak stallen 

op de rand van het bouwblok gepositioneerd waardoor het realiseren van een uitloop binnen het 

bouwblok onmogelijk wordt. Ook daar zouden we voor de uitloop een uitzondering nodig hebben, 

vergelijkbaar met bijvoorbeeld de sleufsilo’s bij melkvee.   

Als wij en veel van onze collega’s niet op tijd (voor 1-1-2023) kunnen omschakelen, dan vallen we 

buiten de boot en zullen wij voor de exportmarkt blijven produceren en komt het 1 ster beter vlees 

uit het buitenland. Dat lijkt ons niet de bedoeling, ook niet van de provincie zelf. Grijp de kans en 

maak waar wat in allerlei mooie notities over duurzame veehouderij is opgeschreven.  

 

Blijft Brabant hangen in het verleden?  Of durven we te besturen en maken we ruimte voor 

de Beter Leven Kip: Boeren Markt en Maatschappij hebben hun keuze reeds voorwaarts 

gemaakt, U bent aan zet. 

 

Patrick  van den Hurk, namens vleeskuikenhouders uit Noord Brabant 

 

 

  


